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asszisztens Hornyákné Varró Erika. 
A praxis csak felnőtt ellátásra van szerződve az OEP-el, de helyettesítésben ellátjuk a 
gyermekorvosi -feladatokat is

A bejelentkezett betegek száma :1632
Férfi:  802
Nő.:830
Ezenkívül ellátunk nem helybéli sürgősségi eseteket, idény lakókat és temérdek 
biztosítással nem rendelkező román állampolgárt.

Az éves beteg forgalom : összes:9987
     Rendelóben:8390
     Lakáson 1597
Szakrendelésre küldöttek száma:352
Röntgenre küldöttek száma: 194
Laborvizsgálatok száma:1052
Az általam kórházba küldöttek száma:30.

Az EKG vizsgálatokat magam végzem helyben a rendelőben.

Folyamatosan történnek minden kedden laboratóriumi vizsgálatok .Helyben  magam 
veszem le a véreket  és a Rendelőintézet autója szállítja. Ez részben folyamatos 
betegellátás részben  folyamatos szúrés.
A szűréshez hozzátartozik,hogy buzdítjuk és küldjük a nőket emlőszűrésre a férfiakat 
pedig prosztata szürésre. Ezeket a vizsgálatokat a dabasi rendelőintézet magas szinten 
végzi.

A szabadságok  és továbbképzések alatti helyettesítések egymás között 
zökkenőmentesen megoldott tekintettel arra is hogy a helybeli orvosok között igen jó 
a kollegiális kapcsolat.

Az  ügyelettel kapcsolatosan való időnkénti panaszokat nem tudom teljesen 
elfogadni,hiszen más a laikus beteg megítélése és a szakmai megítélés.

A betegek időre való bejelentkezése és annak elfogadása 20 év alatt sem sikerült csak 
kis részben.

Időnként felmerül miért van várakozási idő.bejelentkezés szerint a rendelőintézetben. 
Meg kell érteni,hogy vannak vizsgálatok amelyekhez idő kell nem lehet 
elkapkodni,mert az tragédiát is okozhat. A sürgősséginek ítélt eseteimet a 



rendelőintézet mindig soron kívül látja el.
Magam részéről úgy tapasztalom,hogy a helybeli lakosság körében csökkent a 
dohányzók száma, és az alkoholisták száma is. 

Úgy tűnik a fogorvosi helyzet is megoldódonak látszik. A bertegek is elégedetebbek a 
jelenlegi fogorvos kolleganővel és a helybeli orvosok kapcsolata is jobb.

Nagy segítség a sok mozgásszervi beteg számára, hogy helyben is van 
rheumatológiai rendelője a Szakrendelőnek Miskolczi  Kolleganő magasszintű 
vezetésével.

Lényegében így tudom összefoglalni a egészségügy jelenlegi helyzetét 
községünkben.
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